
Út- és vasútépítést terveznek
Debrecen (HBN -  M. Zs.) -  

A Medgyessy-kormány első 
féléves tevékenysége során 
teljesítette választási ígére
teit: végrehajtotta a 100 na
pos programot, és sokat tett 
a törvényesség és a parla
menti demokrácia helyreállí
tásáért.

Ezt évzáró értékelésében Ju- 
hászné Lévai Katalin és Cson
tos János, MSZP-s országgyűlé
si képviselők emelték ki a témá
ban hétfőn tartott sajtótájékoz
tatón.

Juhászné Lévai Katalin a 100 
napos program ígéreteinek való
ra váltása egyik legfontosabb 
elemeként A munka törvény- 
könyvének módosítását, a szak- 
szervezetek megerősítését, a köz
alkalmazotti béremelést, és a mi
nimálbér adóterhektől való men
tesítését említette. A párt me
gyei elnök asszonya ugyancsak 
eredményként értékelte az egy
szeri 19 ezer forint nyugdíjasok 
számára való kifizetését, a csa
ládi pótlék 28 százalékos emelé
sét, s a nagyszülői gyes beveze
tését. Szólt a hátrányos helyze
tű térségeknek, valamint az ön- 
kormányzatoknak nyújtott plusz

kormányzati juttatásokról, így 
például a nyíracsádi általános 
iskola felújítására, a berettyóúj
falui kórház rekonstrukciójára, 
s a hajdúnánási szennyvíz- 
beruházásra adott címzett támo
gatásokról.

Támogattunk iskolafelújítást, 
kórház-rekonstrukciót és 
szennyvízberuházást is.

J u h á s z n é  L é v a i  K a t a l i n
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Mint elmondta, jövőre még 

több támogatást szeretnének a 
megyébe hozni, s így az útháló
zat fejlesztését tovább folytatni. 
Terveik között többek közt sze
repel a Hajdúsámson és Martin
ka közötti út megépítése, vala
mint a 35-ös út korszerűsítése. 
Ez utóbbi megvalósulását a jó 
eséllyel megpályázott EU-s forrá
sok is elősegítik majd.

Ehhez kapcsolódva Csontos 
János fontos lépésnek nevezte a 
létavértesi határátkelő megvaló
sítását, s úgy vélte, a jövőben a 
megye elérhetőségét a Debrecen 
és Nagyvárad közötti vasúti köz
lekedés visszaállításával is javí
tani lehetne.


